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Ad. 1 Welkom en opening 
De wethouder opent de klankbordbijeenkomst en heet iedereen welkom. De klankbordleden spreken met 
elkaar af dat de gebruikers van het sportpark voortaan de klankbordbijeenkomsten mogen bijwonen in de 
rol van toehoorder. 
 
Ad. 2 Stand van zaken project 
De gemeente is in goed overleg met Stichting Nieuw Zevenbergen (SNZ) en de gebruikers. In 
september/oktober is waarschijnlijk duidelijk of we een gezamenlijk doel hebben dat past in de opdracht 
van de raad van eind oktober 2013. Zo niet, dan moeten we met de opdracht terug naar de raad om te 
kijken of die aangepast kan worden qua ambitie. In september/oktober wisselen we nog van gedachte 
met de klankbordgroep over een go/no-go-beslissing.  
Ad. 3 Actualiteiten 
Milieu / MER / vergunningaanvraag 
In mei jl. heeft Caubergh Huygen op verzoek van SNZ een akoestisch conceptrapport opgesteld. Dit 
rapport is nodig voor de aanvraag vergunning. Zodra het rapport definitief is overlegt de gemeente 
hierover met Royal Haskoning DHV. De gemeente wil graag weten of het akoestisch rapport juist 
verwoord is. Komt het akoestisch rapport overeen met het matrixoverzicht in de MER. Past het rapport 
binnen de kaders van het raadsvoorstel van 2013. Over het akoestisch conceptrapport is al contact 
geweest met de ODBN. 
 
Inrichtingsplan / ontsluiting terrein / geluidswal 
Inrichtingsplan 
De gemeente is in overleg met SNZ en de gebruikers. BSSV blijft op de huidige plek gesitueerd. BSSV 
heeft de wens om in de toekomst naar het zuid westelijke deel van het terrein te verhuizen om daar 
nieuwbouw en een 100 m. baan te realiseren. De gemeente reserveert hiervoor alvast ruimte op het 
inrichtingsplan. 
Ontsluiting terrein 
De huidige ingang van het terrein blijft gehandhaafd. Het terrein is bereikbaar via de N329. Het traject 
´ontsluiting terrein´ loopt. 
Geluidswal 
Begin dit jaar is een gedeelte van de geluidswal verwijderd. De verwijderde grond (klasse 1) is gebruikt 
om een geluidswal op vakantiepark Herperduin aan te leggen. Het andere gedeelte van de grond van de 
geluidswal wordt t.z.t. verwerkt op het terrein voor de landschappelijke inpassing van het circuit.  
 
Erfpacht en financiën 
Er zijn geen nieuwe ontwikkelingen te melden. 
 
Ad. 4 Geluidsbeleving  
Het akoestisch concept rapport ´Bijdrage van Sportpark Nieuw Zevenbergen aan omgevingsgeluid 
woningen Paalgraven´ laat zien dat er veel geluid aanwezig is in Oss Zuid. Dit geluid is niet alleen 
afkomstig van het circuit. Het rapport geeft veel inzichten en brengt meer begrip op voor de 
geluidsproblemen. Medio september gaat de gemeente in gesprek met Parce Research om daarna het 
rapport definitief te laten maken. Zodra het rapport definitief is sturen we het aan de klankbordleden toe. 
 
Ad. 5 Impressie vorige bijeenkomst (28 januari 2018) 
De impressie wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
Ad. 6 Rondvraag en sluiting 
De impressie van deze avond sturen we toe. Weinig deelnemers hebben zich aangemeld voor de 
rondleiding en demonstraties van de geluidsmonitoringssystemen van SRMVB en CPB. 
Men concludeert dat de uitnodiging te laat verstuurd is. Voorstel is om deze rondleiding en demonstraties 
opnieuw in te plannen begin oktober. In juli stuurt SNZ een nieuwe uitnodiging aan de klankbordgroep 
toe.  
Tevens volgt er een uitnodiging voor een klankbordbijeenkomst in oktober a.s. na voornoemde 
rondleiding en demonstraties. Hopelijk is er dan meer duidelijkheid over het akoestisch rapport van 
Caubergh Huygen en weten we of de ambities nog passen binnen de kaders van het raadsvoorstel van 
oktober 2013. 
Verder staat er nog een klankbordbijeenkomst gepland op maandag 10 december a.s.  
Vriendelijk verzoek om deze datum alvast in uw agenda te noteren. 
Tot slot bedankt de projectleider iedereen voor zijn/haar aanwezigheid en inbreng. 


